
Ђорђе Вукадиновић: Да су посланици СНС-а заиста размишљали о томе кога ће да бирају за чланове РЕМ-а, не би им требало звонце; Маја Гојковић: Гласање помоћу звонцета је легално, легитимно и није за ругло
четвртак, 03 новембар 2016 00:52

Скупштински Одбор за културу и информисање одлучио је да удружења чији су циљеви
остваривање слободе и изражавања и заштита деце поново предложе два кандидата за
чланове Савета Регулаторног тела за електронске медије (РЕМ), пошто је претходни
покушај тог избора пропао. Седница Одбора је уместо протоколарне, поново испала
бурна.

  

  

На седници одбора за културу и информисање чланови из опозиције замерили су већини
што у пленуму није гласала када је требало изабрати једног од двоје кандидата за члана
савета РЕМ-а, тако да није изабран ниједан од два кандидата.

  

"Мислим да смо се обрукали и као Одбор и као Скупштина. Ако су удружења имала
поврење у то двоје предложених кандидата - онда немогуће да се ми ставимо изнад
тога и да кажемо - не ваља ниједан, бирајте сад поново", рекла је чланица Одбора из
Либерално демократске партије, Наташа Мићић.

  

Председница Скупштине и Одбора, Маја Гојковић, тражила је доказ да мора да се
изабере неки кандидат.

  

"'Ајде, наведите ми тај закон према коме ми морамо да изаберемо некога од кандидата.
Како се зове тај закон, члан тог закона?", упитала је Гојковић.
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Милан Антонијевић и Снежана Стојановић Плавшић, тада кандидати цивилног сектора,
нису били довољно добри, али је Горан Пековић, кажу из опозиције, морао на сваки
начин да остане члан савета РЕМ-а. Са друге стране, власт оптужује опозицију да је
фаворизовала Антонијевића.

  

"Ми смо имали једног кандидата ког је отворено фаворизовала посланичка већина од
првог тренутка испред организацја цивилног друштва. Заустављен је избор на тој листи
да би се у међувремену тај исти човек кандидовао на другој листи и онда је успео да
буде изабран", рекла је Весна Марјановић, чланица одбора из Демократске странке.

  

"Горан Пековић - тада је, када је први пут биран на функцију, као кандидат невладиниг
организација - био пожељан, а овога пута је омражен", истакла је чланица СДП Наташа
Михаиловић Вацић.

  

Расправа је трајала више од два сата, а на њој се нашло и времена за дебату о 5.
октобру и паљењу скупштине...

  

Ђорђе Вукадиновић: Скупштинска већина је изгласала једног потпуно
некомпетентног кандидата и једног лобисту интересних група

  

„Скупштинска већина је изгласала једног потпуно некомпетентног кандидата и једног
лобисту интересних група“,рекао је Ђорђе Вукадиновић.
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  „Једино око чега смо се сви овде сложили је да је РЕМ до сада радио лоше, а онда стена гласању изабрали човека који је свих претходних година био члан РЕМ-а“, рекао јеон.  Пошто су представници владајуће коалиције на седници рекли да су доста размишљалии консултовали се о кандидатима за чланство у РЕМ, Вукадиновић је поручио:  „Да сте се тако добро консултовали за кога ћете гласати, онда вам не не би требалозвонце, него би посланици владајуће већине гласали сами“.  Маја Гојковић: Гласање помоћу звонцета је легално, легитимно и није за ругло  На то је председница одбора Маја Гојковић саопштила да је „алтернатива звонцету билада диже руку“, и да је коришћење звонцета као сигнала посланицима како да гласајулегално, легитимно и није за ругло“.  

  „Ја ћу да звоним и немојте да ми говорите шта да радим“, рекла је Гојковић, на шта јој јеВукадиновић поручио да злоупотребљава скупштински ресурс у партијске сврхе.  (Н1-НСПМ)  
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